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Új vezetõje van a Dunakeszi Rendõrkapitányságnak

Cégünk megtervezi és kivitelezi családi házának, 
lakásának, üzlethelyiségének, nyaralójának, stb. 

elektronikus betörésvédelmét.

Teljeskörû MABISZ tanúsítvány.
Cégünkrõl referenciát kérhet a
BRFK Tanácsadó Szolgálattól,
(Bp, V. Belgrád rakpart 13.)

Ingyenes felmérés, árajánlat adás
Távfelügyeletre csatlakozás 
Riasztás a saját GSM telefonjára
3 ÉVES TELJES KÖRÛ GARANCIA!
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A rendszer kiépítése után az Önnek legkedvezõbb (kedvezményes)
BIZTOSÍTÁSI  lehetõséget tudjuk ajánlani, melyre a helyszínen

megkötjük Önnel a szerzõdést. Várjuk megkeresését a következõ
telefonszámokon: 06 (27) 363-776, vagy 06 (20) 944-3838

PUMA ‘97 Bt.

Dr. Ignácz István rendõrtábornok
az ORFK Ellenõrzési Fõosztály fõosz-
tályvezetõ-helyettesét, Dr. Juhász Ist-
vánt bízta meg a kapitányságvezetõi
feladatok ellátásával. A 37 éves Ju-
hász István rendõr-alezredes 1986-
ban került a Budapesti Rendõr-fõka-
pitányság állományába, elõször mint
járõr, majd baleseti helyszínelõ.
1990-ben állami ösztöndíjat nyert el

Berlinben, a Humboldt Egyetemen,
ahol okleveles kriminalista végzettsé-
get szerzett, majd Budapesten, az V.
kerületben bûnügyi vizsgáló lett.
1996-tól az ORFK Nemzetközi Egyez-
mények Iroda vezetõje, majd 1997-
tõl az ORFK Ellenõrzési Fõosztály
helyettes vezetõje lett. 1998-ban
kezdte meg tanulmányait a Pécsi Ál-
lami és Jogtudományi Egyetem Jogi
Karán, ahol 2001-ben diplomázott.
Nõs, feleségével és kisfiával Buda-
pesten él. 

„Egy új, agilis rendõrkapitány lé-
pett ma be az önök sorai közé" – e
szavakkal kezdte Dr. Juhász István
bemutatását az állománygyûlésen a
dandártábornok, majd folytatta:

„Bátran hoztam, nem véletlenül kér-
tem föl… Tettem ezt azért, mert fel-
készült kollégáról van szó, aki ízig-
vérig kriminalista, minden szakterü-
leten komoly gyakorlattal rendelkezõ
rendõrtiszt. Felkészültsége, képzett-
sége alkalmassá teszi õt arra, hogy
az elkövetkezendõ idõben a Duna-
keszi Rendõrkapitányság munkáját
irányítsa."

Arról, hogy miért került sor a veze-
tõváltásra, a tábornok a következõket
mondta: „A törvény számomra lehe-
tõséget biztosít arra, hogy indoklás
nélkül mentsek fel vezetõt, és ezt tet-
tem most is. Amióta a Pest Megyei
Rendõrkapitányság vezetõje vagyok,
ezt másodízben tettem meg, egyéb-
ként hét kapitányságvezetõ-váltásra
került sor az elmúlt három év alatt…
Zömében etikai jellegû kérdések,
büntetõügyek miatt került sor arra,
hogy itt váltani kell. Nem az önök
munkájával van baj. Az önök munká-
jával maximálisan meg vagyok elé-
gedve, valamint a települések pol-
gármesterei és a társszervek is." 

Dr. Besenyei Gábor
alezredesnek a Dunake-
szi Rendõrkapitányság
leváltott vezetõjének új
beosztást, a PMRFK
bûnügyi-technikai osz-
tályvezetõ pozíciót aján-
lotta fel a felettese, amit
õ el is fogadott. 

Ignácz tábornok be-
jelentette, hogy 2004-
ben nagyarányú lét-
számbõvítésre kerül sor
Pest megyében. A ter-
vek szerint 206 fõvel nö-

vekszik a megyei állomány, fõleg
Szentendre, Budaörs, Érd,
Szigetszentmiklós térsége számíthat
jelentõs létszámfejlesztésre, de nem
marad ki a Dunakeszi Rendõrkapi-
tányság sem. A jelenlegi kalkulációk
szerint huszonhat fõvel gyarapszik ez
évben a helyi kapitányság dolgozói-
nak száma. „Azt szeretnénk elérni –
mondta a Pest megyei rendõrkapitány
–, ha több járõrrel, több közlekedési
rendõrrel és több körzeti megbízottal
dolgozhatnának a dunakesziek." 

A beiktatását követõen Dr. Juhász
István a munkatársaival szembeni el-
várásait a következõképpen fogal-
mazta meg: „Minden munkatársam-
tól annyit várok el, mintha a saját dol-
gában tevékenykedne. Nem többet
és nem kevesebbet, mert ha úgy te-
szi mindenki a dolgát, akkor biztos
vagyok benne, hogy Dunakeszi, Göd
és Fót polgárai elégedettek lesz-
nek… Egyetlen mérõszám lesz a kö-
zös utunkban a munka, mindenkit az
alapján fogok megítélni."                    

G. Kovács Zsuzsa


